

New arrivals
新品上市
02.07.2020

Hong Kong
香港

Kid's Sleeveless Undershirt (Unisex) 新雅緻兒童背心(男女兼用)

UW326

The tank-top design provides dry and cool feel for lasting comfort even in sweaty situations.

寬肩帶版型、透氣易乾的材質，讓活動量大的孩童，流汗後也能保持舒適乾爽。

HK\$ 850 | HK\$ 930

(130cm)

(150cm)

 Light Pink / 淺粉

 Beige / 膚色

Material 材質

Outer Material : Polyester 100%

Inner Material : Polyvinyl Chloride

(NEFFUL NEORON®) 80%, Polyester 20%

表層：聚酯纖維 100%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%、
聚酯纖維 20%



UW326

UW326

i. It is recommended to wash product separately to maintain the elasticity and color of the product.
ii. All images shown are for illustrative purposes only and the colors may differ from actual products.

i. 建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
ii. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals
新品上市
02.07.2020

Hong Kong
香港

New Color / 新色上市

NEORON® Body Wrap 輕盈護身

AS012

Providing ultimate comfort and breathability with NEORON® fiber.

能帶給您前所未有的保溫體驗，乾爽又舒適，使肌膚如覆上羽毛般輕盈。

HK\$ 600

(70 x 27cm)



Lemon Yellow / 檸檬黃

Material 材質

Acrylic 48%, Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 43%, Polyester 6%, Polyurethane 3%

聚丙烯腈 48%，聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 43%，
聚酯纖維 6%，彈性纖維 3%



AS012

i. It is recommended to wash product separately to maintain the elasticity and color of the product.
ii. All images shown are for illustrative purposes only and the colors may differ from actual products.

i. 洗滌時建議採「個別手洗」方式，以維護纖維彈性與色澤。
ii. 圖片刊載之商品色澤與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals
新品上市
02.07.2020

Hong Kong
香港

New Material Ratio / 新比例材質

Knitted Beanie 百搭針織帽

AS022

Functional and fashionable, the knitted beanie provides warmth and comfort, works well as a stylish accessory too. Avoid cold ears during your winter holiday!

雙層加厚布料給予頭部最溫暖的包覆，適合任何頭型，寒冷天氣亦可覆蓋至耳朵保溫。

HK\$ 700

(Free Size)

-  Wine Red / 酒紅
-  Purple / 紫色
-  Royal Blue / 寶藍
-  Black / 黑色

Material 材質

Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 63%,
Acrylic 34%, Wool 2%, Polyurethane 1%

聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 63%、
聚丙烯腈 34%、羊毛 2%、彈性纖維 1%



i. It is recommended to wash product separately to maintain the elasticity and color of the product.
ii. All images shown are for illustrative purposes only and the colors may differ from actual products.

i. 建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
ii. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

NEFFUL
INTERNATIONAL